

OFFICE OF LOCAL SCHOOL COUNCIL RELATIONS

2651 W. Washington Blvd.-3rd Floor| GSR 34| Chicago, IL 60612| p: 773.553.1400 | f: 773.535.1402

To be emailed to parents and school staff, posted on the school website and in the school by **October 5, 2020.**

Dear Parents/Guardians, Community Members and School Staff Members:

The 2020 Local School Council Election will be held later this fall. Exact dates and times for the election will be sent out later after the procedures to protect voters are finalized. In the Election, parents and community members will have the opportunity to vote for up to 5 candidates to fill 8 positions on your school's LSC (6 parent members and 2 community members) and school staff will have the opportunity to vote for up to 2 candidates to fill 3 positions on the LSC (2 teacher members and 1 non-teacher staff member).

We encourage and invite you to vote in the parent/community election or the school staff poll.

A Virtual Candidate Forum will be held at 8:15 AM on Friday, October 16, 2020

You can join the forum by using this link:

meet.google.com/vsh-hmjh-ifa

or using this phone number and PIN code: +1 518-547-0095- PIN: 957 439 721#

We encourage and invite you to attend the Forum to hear the Candidates speak about their qualifications and their plans if elected (or appointed) to your school's LSC.

Form 8-20 (List of Candidates for the LSC), with the name(s) of the candidate(s) who have filed to run in the LSC Election at your school, is attached below for your reference.

For more information about the election, please contact the Office of Local School Council Relations: (773) 553-1400 or email to lscrelations@cps.edu.

We look forward to your participation in the Local School Council Election and thank you for your interest in your school. Working together, we can continue to improve our children's education.

Sincerely,



Dr. Guillermo (Willy) Montes de Oca
Director

- In order to vote, parent and community voters must present 2 forms of I. D. to the election judges.
- Parent voters must present at least one form of I. D. or documentation establishing that they are the parent, legal guardian or temporary custodian of a child enrolled in the school.
- Community voters must present at least one form of I. D. with a current residential address within the school's attendance area or voting district.
- School staff voters must also present 2 forms of I. D., one of which must be their CPS Employee I. D.

2651 W. Washington Blvd.-3rd Floor| GSR 34| Chicago, IL 60612| p: 773.553.1400 | f: 773.535.1402

SPECIAL NOTE

Office of Local School Council Relations 教育署本地學校委員會關係部

這信需於**10月5日**或之前電郵給家長和教職員，並在學校網站和學校公佈

親愛的家長或監護人：

2020校董會選舉將秋天底面那天舉行，確實選舉日期和時間有待保護程序總結後才公佈，投票那天家長或社區人士可以投選8個校董位置當中的5人（6個家長校董，2個社區校董），而教職員則可投選3個位置當中的2人（兩老師校董，1個職員校董）

我們鼓勵和邀請你們前來投票選出家長，社區和教職員代表的校董。

候選人網上論壇於 10 月 16 日 星期 5 上午 8 : 15 時舉行

您可以使用以下鏈接加入網上論壇：meet.google.com/vsh-hmjh-ifa

或使用此電話號碼和PIN碼：+1 518-547-0095- PIN：957 439 721 #

我們鼓勵和邀請你們出席這網上論壇，藉聆聽他們的聲音和對學校的計劃（如果入選）

表格8-20（候補選人名單）列出了參選人的姓名，附上給你們參考

任何問題請至電話教育署教育署本地學校委員會關係部(773) 553-1400
我們期待你們對校董會選舉的參與，和感謝你們對學校的熱誠，讓我們一起努力，繼續改進孩子的教育。

教育署本地學校委員會關係部處長

SPECIAL NOTE 注意

- 投票人必須向選舉裁判展示兩種身份證明
- 家長投票人必須提供他們是學生家長或監護人的證明
- 社區投票人必須提供至少一種身份證明和屬於校區的地址證明
- 學校教職員需要提供雇員證